
Torekov om 15 år
● Jag tycker att här ska vara ett 

badhus på gräsplätten vid ica. 
Det skulle gynnat alla för torekov 
skulle tjänat  pengar på det och 
då hade man inte behövt att  åka 
till Ängelholm för att man inte 
vill bada i havet på vintern.                              

● Jag tycker att det är tråkigt att 
skolan ska stängas, så jag 
hoppas att det kommer att 
komma fler barnfamiljer till 
Torekov, för då kanske dom 
öppnar en ny skola, eller denna 
igen för jag tycker det är synd 
om alla familjer med barn för då 
har dom ingen skola att gå i som 
ligger nära.
Nellie
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